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Zápis 62. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 9.1.2025 

Přítomni: Prof. Widimský, prof. Duška, prof. Džupa, prof. Šlamberová, prof. Malíková, prof. Trnka,  
doc. Gojda, prof. Arenbergerová, doc. Dlouhý, JUDr. Mužíková, J. Vala 
On-line: dr. Marx,  

 

1. Schválení zápisu ze 19.12.2024 

2. Zástupci IFMSA představili činnost spolku. 

3. Byla diskutována výpověď vzájemné smlouvy ze strany SZÚ. Členové kolegia kritizovali 

způsob zaslání výpovědi (nečekaně datovou schránkou během Vánoc, bez jakékoli předchozí 

informace děkanovi nebo tajemnici fakulty) a vyjádřili obavy z vážného zhoršení vztahů mezi 

SZÚ a fakultou mj. též kvůli průtahům okolo převodu malého sousedního pozemku. Fakulta 

má i nadále zájem na dobrých sousedských vztazích se SZÚ, ale bude hledat i jiné možnosti 

pronájmu výukových prostor pro případ, že by nedošlo k podpisu nové, oboustranně 

výhodné smlouvy se SZÚ. 

4. Situace okolo převodu malého (139 m2) sousedního pozemku SZU, potřebného 

k pokračování projektu Nového výukového centra se zdá být po téměř dvou letech průtahů 

na dobré cestě k řešení. MZ vyjádřilo 7.1.2025 souhlas. Zbývají ještě tyto kroky k dokončení 

této klíčové transakce: schválení kupní smlouvy Správní radou a AS UK, podpis rektorky UK, 

podpis ředitelky SZÚ na kupní smlouvě, dodání podepsané smlouvy ředitelkou SZÚ na MZ, 

předložení podepsané kupní smlouvy ministrem zdravotnictví Vládě ČR, projednání a ev. 

souhlas vlády, vklad do katastru nemovitostí, úhrada kupní ceny. Až po zápisu UK jako 

majitele předmětného pozemku do katastru bude možno dát souhlas architektonickému 

studiu k pokračování prací na projektu. 

5. Proděkan Duška předložil návrh na přijetí špičkového zahraničního vědce pro experimentální 

laboratoř na výzkumný projekt plánovaný ve spolupráci se SZÚ. Děkan přijme tohoto zájemce 

k osobnímu rozhovoru a po zvážení ekonomických aspektů rozhodne. 

6. Děkan předložil návrh na udělení titulu Dr. Hon Causa rektorovi Semmelweisovy univerzity 

prof. Merkelymu. Kolegium souhlasí. 

7. Bylo potvrzeno, že od 1.3.2025 budou zvýšena PhD stipendia na 25 000 Kč měsíčně. 

8. Děkan představil obrysy a východiska možné reformy kurikula studia všeobecného lékařství. 

Členové kolegia principy v návrhu obsažené podpořili. Návrh bude dále diskutován včetně 

diskuze s děkany ostatních LF v ČR (kvůli možnosti ev. zkrácení studia medicíny na 5 let). 

9. Děkan po předchozím projednání s předsedou AS předložil členům kolegia k diskuzi návrh na 

prodloužení doby mezi volbou děkana a jeho nástupem do funkce ze 3 měsíců na nejméně  

6 měsíců. V praxi by to znamenalo přesun volby děkana z října na červen nebo květen 2025. 

Většina členů kolegia návrh podpořila, je to ale samozřejmě výsostné rozhodnutí 

Akademického senátu, další kroky jsou v kompetenci jeho předsedy. Případný posun volby by 

neměl žádný vliv na termíny funkčního období děkana. Nový děkan nastoupí v každém 

případě do funkce 1.2.2026, do 31.1.2026 je v čele fakulty současný děkan. 

10. Děkan seznámil členy kolegia s rezignací dr. M. Váchy na pozici předsedy Komise pro 

posuzování výzkumných projektů. Děkan požádal dr. Váchu, aby funkci zastával do doby 

jmenování nového předsedy. Děkan vyzval členy kolegia k předložení návrhů na předsedu do 

příštího zasedání KD. 
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Doc. Dlouhý 

 Proděkan seznámil členy a členky kolegia děkana s problematickou situací el. podávání kolků 

na žádosti, stejně tak nejsou žádné zprávy o dalších krocích  přípravy systému Administrátor. 

 

Prof. Arenbergerová 

 Předložené zahraniční služební cesty byly schváleny. 

 Proděkanka informovala o přípravách Dne otevřených dveří na 3. LF UK. Tuto každoroční akci 

organizují studenti a očekává se velký zájem. 

 

Prof. Trnka 

 Proděkan informoval o instalaci schodišť u vybraných oken ve velkých posluchárnách 

v přízemí budovy A, které mohou být využity při mimořádném nouzovém opuštění prostor. 

Studenti, akademičtí pracovníci a THP budou o této skutečnosti vhodným způsobem 

informováni. 

 

Prof. Šlamberová 

 Za fakultu budou na rok 2025 podány 2 projekty SVV. SVV-projekt bude určen jako zdroj na 

stipendia pro doktorandy (hlavní řešitel Duška). SVV-konference bude určen na pořádání 

Studentské vědecké konference (hlavní řešitel Šlamberová). 

 

Prof. Džupa 

 Proděkan informoval členy a členky kolegia děkana o programu nadcházející VR 3. LF UK  

a plánech dalších zasedání VR 3. LF UK. 

 

Prof. Duška 

 Proděkan informoval o: 

o stavu projektu Simulační centrum 

o plánu zapojení se do programu Erasmus+ „ Klíčová akce 2 – Spolupráce mezi 

organizacemi a institucemi“ 

 

Zapsala: Bc. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 
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